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2013 április – július közti időszakról címszavakban 

 555 induló fölötti 5vös5. Rekordlétszámú induló, futóbarát idő, olimpikonok – Joó 

Abigél, Sors Tamás – és jó hangulat. Egy jól sikerült kampánynak köszönhetően 

bőven átléptük a félezres határt, sőt az egészségsétálókkal együtt a 600 induló is 

elérhető közelségbe került. Sikerült az őszi bakik többségét korrigálni: a sorompó 

felhúzására már a rajt előtt fél órával sor került, míg az évek óta visszatérő problémát 

jelentő frissítő kérdését is jól sikerült megoldanunk. Apró bakik természetesen idénre 

is jutottak, de ezek egyáltalán nem befolyásolták a résztvevők közérzetét. Simicskó 

István államtitkár úr minisztériumban való elfoglaltsága miatt éppen a futás idejére 

érkezett meg. Cserébe már most ígéretet tett nekünk, hogy a következő, 25. 5vös 5km-

en biztosan rajthoz áll.:) 

 Dunai Regatta. Május 9-én került sor a versenyre és a kari szintű hirdetésében részt 

vettem. A közel 2 ezer kilátogatót magához édesgető eseményen az ELTE-s csapat is 

részt vett, dr. Simicskó Istvánnal a fedélzeten, és bizonyos szemszögből – hátulról 

nézve – a mi hajónk futott be elsőként. Egy baki erre a rendezvényre is kijutott: egy 

lemerülő telefonnak köszönhetően 20 perccel hamarabb rajtolt el a döntő mezőnybe. 

Szerencsére a Red Bull-os bemutató épp befejeződött, így Gundi az utolsó 200 méter 

még kiválóan le tudta közvetíteni. 

 Befejeződtek a 2013-as tavaszi focibajnokságok! Mind a Budapesti Összegyetemi 

Futsalbajnokság, mind az újonnan alakult és alapjaiban ELTE-s hallgatóbázisra építő 

Lágymányosi Focibajnokság befejeződött. Mindkét sorozat teltházas, azaz teljes 

létszámmal indult el a 17 liga (9 Lágymányoson+ 8 a Budapestiben). Érdekeltségem 

miatt személyesen is hétről hétre meggyőződtem az akadálytalan működésükről 

(néhány alkalommal még jó irányba is pattant rólam a labda), valamint az ELTE 

Online-nál betöltött sportkommunikációs pozícióm folytán naponta frissítettem a 

bajnokságok tabelláit, eredménysorait. 

Két dolgot érdemes még megemlíteni ennek kapcsán: június 10-ével elrajtolt az 

ELTE-BEAC Nyári Bajnoksága is, valamint a KCSSK-ban tartott majálisos HÖK-ös 

foci hatására heti szinten csapat(le)építő közös focizást tartunk, mindenkit szívesen 

látunk  



 Sportcsoportos csapatommal júliusban egy évzáró ülést tartok, a nyári programokat, a 

jövőbeli terveket beszéltük át. A tanulmányaim végeztével a sportbiztosi megbízatásom is 

végéhez ér, ugyanakkor a gólyatáborokban (gyógymatek, geo-bio) még mindenképpen 

jelen leszek, sőt a sportnap megszervezését is elvállaltam – már az utódjelöltem alapos 

bevonásával. 

 Befejeződött az utódképzés: ennek keretében jelöltjeim már az összes sportbiztosi 

pozícióhoz szorosan kötődő tevékenységgel (rendezvényszervezés, kapcsolattartás, 

pályázat, sportbiztosi kellékek, ösztöndíjak, stb.) megismerkedtek. 

 A sportos faliújság és további kari sportos fórumok folyamatos frissítése, karbantartása. 

 Ezen felül a sportos kérdéseket napi szinten válaszolom meg. 

 

 

ÉVES BESZÁMOLÓ 

Pályázatom elsődleges célkitűzését érzésem szerint maradéktalanul teljesítettem, vagyis a 

megválasztásom óta a sportolási lehetőségeket minél szélesebb körben hirdettem a hallgatók 

felé, sőt személyes jelenlétemmel is igyekeztem gondoskodni arról, hogy éljenek is ezekkel a 

lehetőségekkel. A különféle sportösztöndíjas edzések, valamint a sportos rendezvények 

látogatottsága is azt igazolja, hogy sikerült egyféle kötődést, igényt kialakítani a hallgatókban 

a mozgás iránt. 

Ebben döntő szerepet játszott a hatékonyabbá váló sportkommunikáció, amely a sportfaliújság 

karbantartásán, a TTK HÖK-ös oldal sportos almenüjének kialakításán, a TTK-s Nyúzban 

megjelenő sportos cikkeken túl az ELTE Online-nál párhuzamosan betöltött 

sportkommunikációs munkámban is megnyilvánult. Az olvasottságból is tudni, hogy nagy 

előrelépésnek számított a Mit Sportoljak rovat megjelenése, amely tulajdonképpen a 

naprakészen frissített változata a Sportkisokosnak. Sokat számított, hogy ténykedésemet egy 

sikeres 5vös 5km-rel sikerült megalapozni, amelyen az általam oly fontosnak tartott 

lokálpatriotizmus – jelen esetben az egyetemünk iránti kötődést – az ELTE-s olimpikon 

részvételében, a velük való beszélgetésben és a díjátadásban teljesedett ki. (megj.: meg kell 

hagyni, jókor jó helyen is voltam) 

Külön hadd említsem meg a PR értékű csúcseseményeknek, tömegrendezvényeknek a további 

fejlesztését: az újonnan alakult ELTE-BEAC Lágymányosi Bajnokság már most 9 ligát (cirka 

110 csapattal) vonultat fel, és ez a szám csak tovább nőhet, amennyiben a gólyákat még 

sikeresebben be tudjuk vonni a kezdetektől. A Sárga teljesítménytúra immáron 800 fős 



részvételi magasságokba tört fel, és a törtetlen fejlődést az ELTE-BEAC-cal való 

együttműködés garantálhatja. Végezetül karunk futóversenyéről, az 5vös 5km-ről se 

feledkezzünk meg: érzésem szerint a kiváló kapcsolatok, az ötletes betétprogramok, az 

olimpikonok személye, a pólók és a szervezői csapat lelkiismeretes munkája mind 

közrejátszott abban, hogy egy év alatt megkétszereztük az indulók számát. Ők immáron jó 

hírét viszik a jó hangulatú versenynek, és ennek köszönhetően egyre nagyobb bázisból tud 

meríteni ez a rendezvény. Sikerült új kategóriákat (doktorandusz, minimanó, középiskola) is 

beintegrálni a korábbiak közé, igaz ezeknek némi kifutás időre még szüksége van.  

Egy sportkérdőív segítségével kívántuk felmérni a hallgatói igényeket a különböző sportágak 

iránt, valamint rálelni azon sportolókra, akik népszerűsíthetik  a hallgatók körében a sportos 

és egészséges életmódot. A kérdőív kiértékelése megtörtént, egy Nyúzos cikk még várható az 

eredményekből. A kazanyi Universiade-ra kijutott három TTK-s hallgató – valamint az 

egyetemünket képviselő további 7 tanuló – bevonásával még jobban meg tudjuk pezsdíteni a 

sportéletünket.  

Az egyszeri és a rendszeres sportösztöndíj kiírásában részt vettem, sajnos azon 

javaslattételemet, mely szerint az ELTE-BEAC színeiben versenyző hallgatók teljesítményét 

1-nél nagyobb szorzóval érdemes figyelembe venni, elvetették. Ugyanakkor azt gondolom, 

hogy némi finomítással, de ezt az irányvonalat érdemes figyelembe venni az utódomnak és 

akár már a szeptemberi pályázás során ilyen változást eszközölni.  

A tisztségből adódóan az EHÖK sportbizottsági ülésekre eljártam, mindösszesen a Sport és 

Kulturális pályázatok elbírásáról szóló ülésen nem tudtam részt venni – tanulmányi okok 

miatt. Sportcsoport üléseket, amikor szükségesnek éreztem (kb. havi szinten), tartottam. 

Küldöttgyűléseken eleget tettem beszámolási kötelezettségeimnek, ezúton is köszönöm az 

egyhangú szavazatokat, és az azzal járó bizalmat. Néha választmányi ülésre is benéztem az 

aktualitás kedvéért. 

Rendezvények: Két 5vös 5km szervezésében vettem részt aktívan főszervezőként – és igény 

szerint a jövőben is szívesen segítek –, kommunikációs és szervezési feladatokat láttam el az 

Éjszakai Sporton, a KEK-en, míg mindennemű sportrendezvény esetében a kari és 

összegyetemi hirdetésbe is alaposan belefolytam. A legtöbb rendezvényt a maga 

kategóriájában sikeresnek értékelek, ugyanakkor nem szabad elkényelmesedni, hátradőlni a 

karosszékben. 

Egy nagy és két kisebb „tartozásom” van még: készülőben az 5vös 5km best practice 

kiadványa. Ígéretem szerint a jubileumi 5vös 5km-en jómagam is ott leszek a futók között 

(remélhetőleg a többségetek ugyancsak), illetve némiképp keserű szájízem van amiatt, hogy a 



sportos beszélgetős délutánok megszervezése nem fért bele az időmbe, bízom benne, hogy az 

utódom akár ebben is előre tud lépni.  

Még megannyi sportos ténykedést sorolhatnék fel, és bár a záró küldöttgyűlés nem épp egy 

Oscar-díjátadó, de mindenképpen szeretnék megköszönni azoknak, akik segítették a 

munkámat tisztségből adódóan, akár barátként, akár lelkesedésből. Úgy érzem egy remek 

csapat vett körbe és az utódképzés során is igyekeztem arra ügyelni, hogy a szakmaiságon túl 

az emberi tulajdonságokat is jó alaposan figyelembe vettem. Egyedül nem tudtam volna 

végigcsinálni mindezt, úgyhogy köszönöm Nektek. 
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